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Zápis 

z 12. schůze Rady města Blatná, která se konala dne 10. května 2023 

 

Pan starosta zahájil schůzi Rady města Blatná v 7:31 hodin. 

 

Přítomni: pan starosta, p. místostarosta, Ing. Miloslav Vít, Ing. Petr Linhart 

 

Omluven: p. Luboš Srb 

 

Pan starosta navrhl ověřovatele zápisu: p. Ounický, p. Linhart.  

Hlasování: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se – 0). 

 

Pan starosta konstatuje, že schůze byla svolána řádně, že radní jsou usnášeníschopní a že materiály byly 

na dnešní schůzi odeslány včas. Dotazuje se, zdali má někdo z radních nějaké připomínky k programu, 

není tomu tak, a proto nechává hlasovat o předloženém programu jednání. 

Hlasování: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se – 0. 

 

Bod č. 1 - Kontrola plnění minulých usnesení  

Pan místostarosta se dotazuje, zdali mají radní k přehledu plnění minulých usnesení nějaké dotazy 

či připomínky. Žádný radní nemá k tomuto bodu připomínky.  

  

Bod č. 3 -  Darování vodovodního řadu a uzavření smlouvy o zřízení služebnosti 

Bez připomínek. 

Hlasování: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se – 0. Usnesení č. 126/23 

 

Bod č. 4 - Dodatek č. 1 ke smlouvě o nájmu – SDH Blatná 

Bez připomínek. 

Hlasování: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se – 0. Usnesení č. 127/23 

 

Bod č. 5 - Uzavření smlouvy o věcném břemeni „Jindřichovice – kabel NN, MVDr. Otáhal“ 

Bez připomínek. 

Hlasování: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se – 0. Usnesení č. 128/23 

 

Bod č. 6 -  Uzavření smlouvy o zřízení věcného břemene „Příp. STL Blatná, Písecká p.č. 241/2“ 

Bez připomínek. 

Hlasování: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se – 0. Usnesení č. 129/23 

 

Bod č. 7 -  Uzavření smlouvy o dodávce vody a o odvádění odpadních vod 

Pan starosta konstatuje, že po uzavření smlouvy o dodávce vody a o odvádění odpadních vod 

č. 3400087079 mezi městem Blatná a společností Čevak a.s., Severní 2264/8, 370 10 České Budějovice 

se zažádá o vrácení přípojky. 

Hlasování: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se – 0. Usnesení č. 130/23 

 

Bod č. 8 - Uzavření smlouvy o právu provést stavbu 

Bez připomínek.  

Hlasování: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se – 0. Usnesení č. 131/23 

 

Bod č. 9 - Žádost o uzavření smlouvy o budoucí smlouvě 

Bez připomínek. 

Hlasování: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se – 0. Usnesení č. 132/23 

 

Bod č. 10 - Žádost o uzavření smluv o připojení k distribuční soustavě 

Bez připomínek. 

Hlasování: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se – 0. Usnesení č. 133/23 

 

 



2 

 

Bod č. 11 - Žádost o poskytnutí materiálu a stojanů na kola 

Pan starosta po projednání nechává hlasovat o usnesení: „RM po projednání : a) souhlasí s poskytnutím 

materiálu na zpevnění plochy na pozemku p.č. 855/12 k.ú. Blatná ve vlastnictví města Blatná 

pro Společenství vlastníků pro dům č.p. 755, 1025, 1026, Šilhova 755, 388 01 Blatná dle předloženého 

návrhu; b) souhlasí s umístěním 3 ks stojanů na kola pro Společenství vlastníků pro dům č.p. 755, 1025, 

1026, Šilhova 755, 388 01 Blatná dle předloženého návrhu“. 

Hlasování: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se – 0. Usnesení č. 134/23 

 

Bod č. 12 - Žádost o vyřazení movitého majetku 

Bez připomínek. 

Hlasování: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se – 0. Usnesení č. 135/23 

 

Bod č. 13 - Žádost o poskytnutí materiálu 

Bez připomínek. 

Hlasování: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se – 0. Usnesení č. 136/23 

 

Bod č. 14 - Žádost o vstup do pozemku ve vlastnictví města Blatná 

Bez připomínek. 

Hlasování: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se – 0. Usnesení č. 137/23 

 

Bod č. 15 - Návrh na bezúplatný převod majetku 

Bez připomínek. 

Hlasování: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se – 0. Usnesení č. 138/23 

 

Bod č. 16 - Prodej pokáceného dřeva z obecních pozemků 

Bez připomínek. 

Hlasování: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se – 0. Usnesení č. 139/23 

 

Bod č. 17 - Žádost o schválení dodavatele 

Bez připomínek. 

Hlasování: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se – 0. Usnesení č. 140/23 

 

Bod č. 18 -  Žádost o souhlas s podáním žádosti o dotaci na Přestupný terminál Blatná 

Bez připomínek.  

Hlasování: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se – 0. Usnesení č. 141/23 

 

Bod č. 19 - Uzavření smlouvy s EKO-KOM, a.s. 

Bez připomínek. 

Hlasování: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se – 0. Usnesení č. 142/23 

 

Bod č. 20 - Žádost o stanovisko k povolení úpravy připojení (sjezdu) – ul. Paštická v Blatné 

Bez připomínek. 

Hlasování: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se – 0. Usnesení č. 143/23 

 

Bod č. 21 - Žádost Domova pro seniory Blatná o schválení přijetí darů 

Bez připomínek. 

Hlasování: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se – 0. Usnesení č. 144/23 

 

Bod č. 22 - Přehled čerpání příspěvku na provoz a přehled příjmů příspěvkových organizací 

zřízených městem Blatná 

Bez připomínek. 

Hlasování: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se – 0. Usnesení č. 145/23 

 

Bod č. 23 - Žádost o finanční podporu pokusu o vytvoření rekordu na jednokolce 

Bez připomínek. 

Hlasování: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se – 0. Usnesení č. 146/23 
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Bod č. 24 - Žádost o finanční příspěvek na činnost Prosport Blatná z.s. 

Pan starosta po projednání s radními ohledně částky příspěvku, nechává hlasovat o usnesení: „RM 

po projednání a) schvaluje poskytnutí peněžitého daru sportovnímu klubu Prosport Blatná z.s. ve výši 

5.000 Kč a uzavření darovací smlouvy dle předloženého návrhu; b) uděluje souhlas s užíváním znaku 

města Blatná organizaci Prosport Blatná z.s.“. 

Hlasování: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se – 0. Usnesení č. 147/23 

 

Bod č. 25 - Změny rozpisu rozpočtu 2023 

Bez připomínek. 

Hlasování: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se – 0. Usnesení č. 148/23 

 

Bod č. 26 - Návrh na jmenování do funkce vedoucí odboru správního a živnostenského úřadu 

Bez připomínek. 

Hlasování: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se – 0. Usnesení č. 149/23 

 

Bod č. 27 - Schválení uzavření Dodatku č. 5 k Rámcové dohodě číslo O2OP/297714  

Bez připomínek. 

Hlasování: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se – 0. Usnesení č. 150/23 

 

Bod č. 28 - Materiál správy bytů 

Bez připomínek. 

Hlasování: Pro – 4, Proti – 0, Zdržel se – 0. Usnesení č. 151/23 

 

 

Informace:  a) Stav peněžních prostředků města k 30.04.2023 

b) Výroční zpráva Domova pro seniory Blatná za rok 2022 

 

 

Pan starosta informuje radní, ohledně stažení z programu Blatenské sportovní haly z jednání Vlády.  

 

Pan starosta sděluje radním, že se dohodl s Jihočeským Deníkem o příspěvek v září.  

 

Dále pak starosta informuje radní, ohledně došlé petice, která se týká zlepšení kvality života ve Fügnerově 

ulici. Konstatuj, že se bude vyřizovat dle platné směrnice.  

 

 

Pan starosta se dotazuje, zdali má někdo z radních nějaký dotaz či připomínku, není tomu tak. 

 

Pan starosta v 8:25 hodin ukončil schůzi Rady města Blatná.  

 

 

 

Zapsala: Eliška Stahlová    


